

Sanctuary Lamp / Lampe du Sanctuaire

Famille Marc Hamonic

Offering – Thank you!

January 18, 2026 - \$1269.75

Renovations – \$290.00

Grotto – \$40.00

Quêtes – Merci!

Le 18 janvier, 2026 –1269.75\$

Rénovations -290.00\$

Grotte –40.00\$

Ministère liturgique

Le 25 janvier, 2026 à 9h

Musique : pas de musique

Hôtesse d'accueil : Dave Collette

Sacristain/Servants : Richard Ouellet

Lecteur : Alain Gratton

Aide à la communion : Dave Collette

Quête : Paul Catellier et 3 bénévoles

Le 1 février, 2026 à 9h

Musique : pas de musique

Hôtesse d'accueil : Laurent Robidoux

Sacristain/Servants : Dave Collette

Lectrice: Rosanne Courcelles

Aide à la communion : Marie-Anne Derbowka

Quête : Bob Maynard, Paul Catellier, Laurent Robidoux & 1 bénévole

Liturgical Ministry

January 25, 2026, @ 11 am

Music: Riley & Lisa

Greeter: Arthur & Eva Milette

Altar server: Adelle & Mallie Barnabé

Reader: Bill Remenda

Eucharistic minister / Sacristan: Annette Buczko

Collection: Guylaine & Félix Barnabé, Kaitlyn Robidoux & Annette Buczko

February 1, 2026, @ 11 am

Music: no music

Greeter: Theresa Zarecki

Altar server: Félix Barnabé & Kaitlyn Robidoux

Reader: Dawn Mac Intyre

Eucharistic minister / Sacristan: Carmelle Giesbrecht

Collection: Arthur Millette, Annette Buczko, Gérald Maynard & Lorelei Catellier

Marriage Tips

When you and your spouse disagree on something, try switching places, figuratively speaking. Take your spouse's position for a moment (even if it seems ridiculous to you) and pretend to defend the other person's point of view. Try to see how you feel from your spouse's perspective. You don't have to agree, but it will help your spouse know that you understand them.

Réflexions sur le mariage

Lorsque vous et votre époux/se n'êtes pas d'accord sur quelque chose, essayez de changer de place, au sens figuré. Prenez la position de votre époux/se pendant un instant (même si cela vous semble ridicule) et faites comme si vous défendiez le point de vue de l'autre. Essayez de voir comment vous vous sentez du point de vue de votre époux/se. Vous n'êtes pas obligé d'être d'accord, mais cela aidera votre époux/se à savoir que vous le comprenez.



Invitation des évêques du Manitoba à la messe pour les travailleurs de la santé

Invitation à la messe inaugurale pour tous les travailleurs de la santé du Manitoba et présentation de la lettre pastorale « Trouver le réconfort dans la foi ».

Chers frères et sœurs dans le Christ qui servez dans le ministère de la guérison au Manitoba, À l'occasion de la 34e Journée mondiale des malades, nous, évêques catholiques du Manitoba, souhaitons exprimer notre sincère gratitude et notre soutien spirituel à tous ceux qui consacrent leur vie à prendre soin des malades, des personnes âgées et des personnes vulnérables. En collaboration avec l'Association catholique de la santé du Manitoba, nous sommes heureux d'annoncer la messe inaugurale pour tous les travailleurs de la santé du Manitoba. Cette célébration est l'expression de notre profonde gratitude pour la compassion, le sacrifice et l'engagement dont font preuve quotidiennement ceux qui servent dans les professions de la santé. Nous invitons cordialement les médecins, les infirmières, les soignants, le personnel hospitalier, les aumôniers, les administrateurs et les bénévoles à se joindre à nous. Bien que cette messe soit célébrée dans le cadre d'une célébration catholique, les travailleurs de la santé de toutes confessions et de tous horizons sont les bienvenus. Nous nous réunissons dans un esprit de solidarité pour prier pour vous, afin que vous puissiez renouveler votre force et votre compassion alors que vous apportez guérison et réconfort aux autres. Thème de cette année : « La compassion du Samaritain : aimer en partageant la douleur des autres »

Date : mercredi 11 février 2026

Heure : 19 h 00

Lieu : Paroisse catholique romaine St. Gianna Beretta Molla

Adresse : 15 Columbia Drive, Winnipeg

La Sainte Eucharistie sera présidée par Mgr Murray Chatlain, archevêque de Winnipeg. Concélébreront Mgr Lawrence Huculak, métropolitain des catholiques ukrainiens au Canada, Mgr Albert LeGatt, archevêque de Saint-Boniface, Mgr Susai Jesu, OMI, archevêque de Keewatin-Le Pas, et Mgr Andriy Rabi, évêque auxiliaire de l'archéparchie de Winnipeg. À l'occasion de ce rassemblement, nous présenterons également une nouvelle ressource importante pour les fidèles : la lettre pastorale des évêques catholiques du Manitoba intitulée « Trouver du réconfort dans la foi ». Ce document se veut un guide compatissant pour les catholiques sur les questions liées aux soins de fin de vie, offrant des éclaircissements sur la manière d'aborder ces moments difficiles avec la dignité et l'espoir que nous procure notre foi. Après la messe, une réception sera organisée afin de permettre aux participants de se rencontrer et d'exprimer leur gratitude. Les personnes qui souhaitent participer à la réception sont priées de s'inscrire à l'avance afin de faciliter l'organisation. Rassemblons-nous pour prier pour les malades et bénir les mains qui les soignent. Nous sommes impatients de vous accueillir à St. Gianna's, où nous implorerons l'intercession de la Bienheureuse Vierge Marie, Consolatrice des malades.

Stewardship

January 25, 2026: 3rd Sunday in Ordinary Time



“He called them, and immediately they left their boat and their father and followed Him.”

MATTHEW 4:22

Just as Jesus called the first apostles, He calls each of us to follow Him, too. Not everyone is called to leave their business or family behind, but we are expected to put God first in everything. In gratitude to God, we should give our first and best of everything to Him: our time in daily prayer, our talent in participating in one of our parish ministries and our treasure to support the financial needs of our parish mission.

World Day of the Sick

February 11 is the 34th annual World Day of the Sick. For information about this important day, please visit the [Vatican News website](#), as well as the Catholic Health Association of Manitoba [website](#).

Journée mondiale des malades

Le 11 février marque la 24e Journée mondiale des malades. Pour plus d'informations sur cette journée importante, veuillez consulter [le site Web Vatican News](#), ainsi que [le site Web de l'Association catholique manitobaine de la santé](#).

Health Care Workers Mass – February 11, 2026

While the Mass is rooted in the Catholic tradition, the Health Care Workers’ Mass is intentionally inclusive and open to people of all faiths, spiritual traditions, and backgrounds. It is offered as a moment of gratitude, reflection, and solidarity for everyone who serves in health care - clinicians, support staff, administrators, caregivers, volunteers, and learners regardless of belief or affiliation. All are welcome to attend in the spirit of respect, compassion, and shared commitment to care. **Date:** Wednesday, **February 11, 2026** **Time:** 7:00 p.m. **Location:** St. Gianna Beretta Molla Parish **Who it’s for:** All health care workers, caregivers, and those who support the health system (everyone is welcome). **Fellowship (Registration Required)** Following the Mass, there will be a **fellowship gathering**. Please register here for planning purposes: <https://www.eventcreate.com/ehcwmass>

Triumph of the Heart – Vie de Saint Maximilien Kolbe maintenant disponible en DVD et en streaming

Sorti fin 2025, *Triumph of the Heart* raconte l'histoire de Maximilien Kolbe, le saint d'Auschwitz. Saint Maximilien Kolbe était prêtre, écrivain et frère catholique. Pendant la Seconde Guerre mondiale, il a été arrêté et envoyé à Auschwitz pour s'être ouvertement opposé aux idéologies de l'époque. Il a vu dix hommes condamnés à mourir dans le bunker de la famine, une peine de mort brutale. Lorsqu'un homme s'est écrié « Ma femme, mes enfants ! », Kolbe s'est avancé et a offert sa propre vie en échange.

Rendez-vous sur www.triumphoftheheart.com pour obtenir des informations, voir la bande-annonce du film et savoir comment le regarder en streaming ou vous procurer votre propre copie DVD de ce film émouvant. Veuillez noter que ce film est en anglais.

Triumph of the Heart – Now available on DVD and for Streaming

Released in late 2025, *Triumph of the Heart* tells the story of Maximilian Kolbe, the Saint of Auschwitz. St. Maximilian Kolbe was a priest, a writer, and a Catholic friar. During World War II, he was arrested and sent to Auschwitz for his vocal opposition to the ideologies of the day. He watched as 10 men were condemned to die in the starvation bunker—a brutal death sentence. When one man cried out, “My wife, my children!” Kolbe stepped forward and offered his own life in exchange. Visit www.triumphoftheheart.com for information, to view the movie trailer and how to stream or own your own copy on DVD of this moving film.



Happy Spouse, Happy House – February 21, 2026

Join Couples for Christ – Young Couples Assembly for a fun and meaningful afternoon w/ fellow young couples as we explore "Happy Spouse, Happy House". This session is packed with wisdom on how to help husbands and wives understand their complementary differences & provide practical steps to understand each other and communicate, and ultimately remind husbands and wives to develop God-given virtues for a blessed marriage. Come learn, laugh, and grow together—because a happy spouse truly makes a happy house! More details found in the [poster](#) and the link below: <https://forms.gle/rqbB7k4VUhcNm4Z7>

Réunion du Comité d’administration /
Administration Commitee Meeting
**Le 17 février, 2026 à 19h /
February 17, 2026 at 7:00 pm**

Réunion du Comité Pastoral Paroissial /
Parish Pastoral Committee Meeting
**Le 27 janvier, 2026 à 19h
January 27, 2026, at 7 pm**

Chevaliers de Colomb/Knights of Columbus
Réunion le deuxième mardi de chaque mois dans la
sacristie / every second Tuesday of the month in the
Sacristy

Prochaine réunion le 14 avril, 2026 à 19h

Next Meeting April 14, 2026, at 7 pm

Grand Chevalier: Lucien Gosselin 204-347-5640



Adoration du Saint Sacrement

Tous les jeudi après-midi de 17h00 à 19h00, avant la messe de 19h nous faisons l’adoration du saint sacrement. **Vous êtes les bienvenus à tout moment entre 17h et 19h.**

Adoration of the Blessed Sacrament

Every Thursday afternoon, between 5pm & 7pm, before the 7 p.m. mass, we adore the Exposed Blessed Sacrament.

You are welcome anytime between 5pm & 7pm!

**Offres d’emploi – Paroisse Saint-Pierre – Adjoint.e
administratif/live**

La Paroisse Saint Pierre Parish est à la recherche d’un(e) adjoint(e) administratif(ve)/aide comptable. La personne doit avoir une bonne connaissance de Quick Books et Microsoft Office, y compris Excel et Word.
Cet emploi est à temps partiel soit 20 heures par semaine avec un horaire flexible pour le bon candidat. Bilingue, le français est nécessaire. Ceux intéressés peuvent faire parvenir leur résumé et une lettre indiquant leurs compétences à l’adresse courriel suivante : parstp@outlook.com . Pour une description complète du poste, veuillez contacter le bureau de la paroisse au (204) 433-7438.

2026 Pro-Life Boot Camp – March 30 to April 1, 2026

[Registration](#) is open for CCBR's 2026 Winnipeg Pro-life Bootcamp for high school students! Bootcamp consists in daily apologetics trainings, street outreach, and fun social time for the students!

This year's bootcamp runs March 30th to April 1st (three full days) during the spring break and will conclude with a family dinner on the last day to which all participants and their families will be invited. Most of the Bootcamp will *likely* be at Immanuel Christian School, with some of it *likely* being run at Youth For Christ in downtown Winnipeg.

Early Bird Deadline is January 17th and priced at \$175 per student (that includes meals, training, travel during camp, and chaperoned hotels.

Note: A Change from Previous Bootcamps

Some parents and teens might be interested to know that this year we are pivoting in our street outreach plans for the Bootcamp. After two excellent years of outreach at the University of Manitoba, the university students began to organize belligerent counterprotests and that meant our third Bootcamp last year was extra difficult for the bootcampers - they did so well, but the outreach environment was unideal for their learning, in my opinion. Some teens loved the battle vibes. Others found it a bit overwhelming, so we are going to change it up this year.

For 2026, we are going to have the Bootcamp street outreach take place *off* campus - with the hope to have it return to campus in future years - this year's outreach will be *mostly* door-to-door conversations, in residential areas, in trios (each trio including a CCBR mentor). Our team has extensive experience door-knocking and we know this will be pretty relaxed outreach.

However, on the Thursday *after* the Bootcamp (April 2nd) there will be *optional* outreach on the campus for any bootcamper that wants to join (I know some would love to go to campus - so I want to present an optional opportunity for those interested).

Here is a link for more information and to register: <https://www.endthekilling.ca/event/winnipeg-pro-life-bootcamp/>

The Canadian Centre for Bio-Ethical Reform looks forward to running another excellent program that gives a life-changing, fun, and formative experience for our teens as they prepare to engage with others on these important topics.



Dimanche, le 25 janvier, 2026 – 3^{ième} dimanche du temps ordinaire

Sunday, January 25, 2026 – 3rd Sunday in Ordinary Time

Heures de bureau/ 9h00 - 16h00 mardi au jeudi
Office hours: 9:00 a.m. – 4:00 p.m. Tuesday to Thursday

Curé / Pastor:

Secrétaire / Secretary: Joanne Dupuis

Aide pastorale / Pastoral Aid: Victoria Gratton

Téléphone/Telephone: 204-347-5518

Website: www.stmaloparish.ca

Courriel/Email : secretary@stmaloparish.ca

Nettoyage / Housekeeping: Annette Buczko

Facebook: Paroisse St-Malo

Sunday/ Dimanche (January 25 janvier)	Église Church	9h 11AM	Paroissiens / Paroissiennes † Jacques Catellier / Knights of Columbus
	Vita	3PM	† Rita Bérard / Gérald & Marthe Maynard
Monday / Lundi (January 26 janvier)			Pas de messe / no mass
Tuesday/mardi (January 27 janvier)			Pas de messe / no mass
Wednesday / mercredi (January 28 janvier)			Pas de messe / no mass
Thursday/jeudi (January 29 janvier)	Church Church Church Church	5 PM 6:30 PM 6:55 PM 7 PM	Adoration du Saint Sacrement/ Adoration of Blessed Sacrament Rosary and Divine Mercy Chaplet & confessions Benediction with the Blessed Sacrament † Jean & Léona Preteau / Rita et Famille
Friday/vendredi (January 30 janvier)	Chalet Malouin Chalet Malouin	12:40 PM/ 12h40 1 PM / 13h	Chapelet † Annette Coté / Famille et amis
Saturday / Samedi (January 31 janvier)			Pas de messe / no mass
Sunday/Dimanche (February 1 février)	Église Church	9h 11AM	† Roger Gobeil / Lorraine et famille Parishioners
	Vita	3PM	† Thérèse & Albert Morin / Patrick & Louise Catellier



CCRS OF MB – “Pilgrimage to Italy” – Mary 25 to June 5, 2026

LAST CALL! - Join us on an incredible pilgrimage to Italy from May 25th to June 05th, 2026: We will visit many of the most beautiful cathedrals of the world! A wonderful opportunity to visit the remains of many apostles and evangelists, St Anthony of Padua, St. Francis of Assisi and St Carlo Acutis, St. Padre Pio, and many more! All details are on the attached flyer. Limited Space, deadline to sign up is January 30th!. For more information: 431-777-8877 or email galaxytravelcanada@gmail.com
For updated flver. [click here.](#)

Young people who have completed their confirmation to ages 18 are invited to our youth group! Come for food, fun and fellowship. Our next gathering will be Monday January 26th, at the Catholic School of Evangelization in St Malo, at 7:00pm. Please contact Victoria Gratton at 204-233-0308 or vrdeakin@gmail.com for more information, or if you know a young person who could be interested. Looking forward to seeing you there!

Les jeunes qui ont reçu leur confirmation jusqu'à l'âge de 18 ans sont invités à notre groupe jeunesse! Venez pour nourriture, encouragement et divertissement. Notre prochaine rencontre sera lundi le 26 janvier, à l'École catholique d'évangélisation à St Malo, à 19h00. Veuillez contacter Victoria Gratton au 204-233-0308 ou vrdeakin@gmail.com pour plus d'information, ou si vous connaissez un jeune qui pourrait être intéressé. Au plaisir de vous voir là!

Les annonces de bulletin doivent être soumises au bureau par 12h00 le jeudi de chaque semaine.
Bulletin announcements should be submitted to the office prior to 12:00 pm on Thursday of each week.